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Polismyndigheten 

Polisregion Nord 

Regionkansliet 

  

Möte Regionpolisråd Nord 
 

Datum för mötet: 2023-06-02, kl. 09:15 - 12:45 

Plats: Kavalleriet, Ridvägen 10, Umeå 
 

Närvarande 

Micael Säll Lindahl, regionpolischef 

Ulrica Hammarström (s) 

Saila Quicklund (m) 

Anette Rangdag (sd) 

Mats Hellhoff (sd) 

Gudrun Nordborg (v) 

Jens Wennberg (l) 

Malin Svanholm (s) 

 
 

Frånvarande 

Stefan Sydberg (m) 

Knapp Britta Thyr (mp) 

Susanne Hansson  (s) 

Fredrik Hansson (s) 

Lilly Bäcklund (s) 

Hans Lindberg (s) 

Erik Fastevik (c) 

Roland Sjögren (kd) 

 

 
 

För kännedom till 

L Lars Wahlberg, bitr regionpolischef 

Lars Lundberg Kelly, chef regionkansliet 

David Westlin, tf polisområdeschef Jämtland 

Thomas Nyberg, kanslichef polisområde Västernorrland 

Agneta Säll Lindahl, kanslichef polisområde Västerbotten 

Andreas Nyberg, lokalpolisområdeschef Piteå Älvdal 

Malin Nordin, chef HR Nord 

Helen Sundström Hetta, chef Ekonomi Nord 

Berit Lind, regionkansli Nord 

 
 

För kännedom till 

 Rikspolischefens kansli 

 

Mötesprotokoll 
 

Datum 2023-06-05 

Infoklass Öppen 

 
 

 

 Diarienr (åberopas) A210.132/2023 Saknr 121 
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1 Inledning 

Micael Säll Lindahl hälsade alla välkomna till Umeå och till dagens möte. 

Micael inledde med att informera från riksdagens hearing hos justitieutskottet 

i veckan där han deltog tillsammans med rikspolischefen.  

 

Regionpolisrådet diskuterade forumet och det som framkommit under hea-

ringen. Sammanfattningsvis var alla eniga om, att politikerna varit mer däm-

pade än förväntat och gav intrycket av att deras önskan var att få mer inform-

ation.  

2 Fastställande av dagordning 

En övrig fråga anmäldes gällande snatteri. Med det tillägget fastställdes dag-

ordningen.  

Eftersom bägge utsedda justerare var frånvarande vid dagens möte utsågs 

Saila Quicklund att justera dagens protokoll.  

3 Polismyndighetens uppdragskompass 

Micael Säll Lindahl informerade om polisens uppdragskompass som handlar 

om beteenden, verb, och hur vi agerar mot varandra. Micael inledde med att 

beskriva bakgrunden till hur uppdragskompassen kom till. För att förklara det 

beskrev Micael olika forskningsresultat som hela uppdragskompassen är 

byggd på. Kompassen ska symbolisera den orientering som är nödvändig i re-

lationer med andra människor. Efter det lades de olika verben till i de olika 

väderstrecken på kompassen, som Micael gick igenom och beskrev deras 

olika syften. Svårigheten i användandet av kompassen är att bestämma vilket 

beteende som ska väljas i varje specifik situation. Uppdragskompassen är inte 

ämnat specifikt för chefer, den är till för alla anställda inom polisen.   

 

Regionpolisrådet diskuterade hur uppdragskompassen används i regionen.  

4 Aktuella frågor 

4.1 Aktuell lägesbild i respektive polisområde 

Polisområdescheferna informerade om den aktuella lägesbilden i respektive 

polisområde. Andreas Nyberg inledde och informerade om EU-mötet i Luleå 

samt den pågående flygövningen, ACE 2023. Inför sommaren såg Andreas 

en farhåga att polisens operativa förmåga inte är tillräcklig när polisens leve-

rantör av arrestvaktstjänster inte kan tillgodose polisens behov. Andreas 

kunde även informera om en uppklaring av inbrottsstölder utförda av inter-

nationellt brottsnätverk, där polisen lyckats återfinna 1500 olika godspunkter.  
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David Westlin kunde berätta att Jämtland i likhet med Norrbotten haft beho-

vet av att kraftsamla runt ärenden gällande brott i nära relation. David infor-

merade även om att hantera ärenden i konceptet snabbare lagföring fungerar 

bra i Jämtland, där i snitt 3 ärenden per dygn går i det spåret. Snabbare lagfö-

ring bygger på att hela rättskedjan ställer upp och samarbetar.  

Thomas Nyberg lyfte att det pågår rekrytering av ny polisområdeschef, men 

även att flera av lokalpolisområdescheferna kommer att rekryteras. Thomas 

berättade även att det skett flertalet grova brott i Västernorrland och de räknar 

nu till 41 häktade personer.  

 

Regionpolisrådet diskuterade den akuta bristen på häktesplatser och vilka 

konsekvenser detta får för alla inblandade. Bristen måste lösas av Kriminal-

vården.  

 

Agneta Säll Lindahl fortsatte med att berätta, att till skillnad från andra polis-

områden, så har deras öppna ärenden börjat öka något. Mycket beroende på 

det höga trycket i verksamheten, förstärkningsrörelser, arrestproblematiken 

och EU-ordförandeskap.  

 

Lars Wahlberg förklarade för rådets ledamöter vad problematiken som reg-

ionen har ställts inför gällande arrestvaktshanteringen.  

4.2 Ekonomiska läget 

Helen Sundström Hetta, chef Ekonomi Nord, inledde med att återkoppla till 

informationen vid förra mötet, om hur pengarna fördelas inom polisen. Helen 

fortsatte med att visa det ekonomiska resultatet efter första tertialet 2023.  

4.3 Personal 

Malin Nordin, chef HR Nord, inledde med att visa antagningen till polisut-

bildningen till höstens omgång. Malin fortsatte med redovisning av antalet 

anställda nationellt. Malin kunde också konstatera att i år har färre slutat sin 

anställning inom polisen än tidigare. Malin avslutade sin föredragning med 

att redovisa regionens sjukfrånvaro  

4.4 Verksamheten vid avdelningen för särskilda 

utredningar 

Mats Sandahl, tf enhetschef, avdelningen särskilda utredningar deltog på vi-

deo och inledde med att informera om status gällande den förändring som en-

heten genomgår, för närvarande pågår exempelvis rekrytering och anskaff-

ning av lokaler. SU hade genomfört ett utskottsmöte där ledamöterna fått in-

formation om inkomna ärenden.  
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4.5 Information om skiljande- och disciplinärenden 

Johan Claesson, utredare vid gruppen för skiljande- och disciplinärenden i 

region Nord deltog på video och meddelade att han kommer vid nästa möte 

att informera om gruppens arbete. Johan lämnade också informerade gällande 

de ärenden som föredragits i PAN.  

5 Övrigt 

Saila Quicklund lyfte en fråga som hon fått till sig via ICA-handlare gällande 

anmälan om snatteri. När anmälan görs via så kallad E-anmälan, vilket sker 

digitalt, så får inte personuppgifter lämnas i anmälan, endast signalement. 

Detta medför att anmälan ofta läggs ned, något som ICA-handlarna upplever 

frustrerande. Det digitala anmälningsförfarandet, som är riktat till affärsägare, 

behöver eventuellt kompletteras med förtydligande information om vad som 

gäller vid E-anmälan. Deltagande chefer tar med sig och vidarebefordrar in-

formationen till rätt instans inom polisen.  

 

 

Vid protokollet: 

  

 

Berit Lind 

 

Justeras:                                          Justeras:  

                                                

Micael Säll Lindahl   Saila Quicklund  
 


